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Kees van Velzen nieuwe CDA wethouder 
Donderdag 31 maart jl. heeft de gemeenteraad van Alphen aan den Rijn ingestemd met de benoeming van 
Kees van Velzen als nieuwe wethouder voor het CDA. Ook werd ingestemd met de benoeming van Hélène 
Oppatja namens de PvdA. Uiteraard is de CDA fractie heel verheugd met de benoeming van Kees van 
Velzen. Daarmee wordt een periode van onzekerheid afgesloten en kunnen we weer gaan bouwen aan de 
toekomst van Alphen aan den Rijn. Bij de kandidaatstelling van Kees van Velzen sprak ik de volgende 
woorden uit: Namens de CDA fractie stel ik aan de gemeenteraad voor om te benoemen als wethouder in de 
vacature van Groen in ’t Wout: de heer Kees van Velzen. De heer Van Velzen is woonachtig in onze beoogde 
fusiegemeente Rijnwoude en is derhalve een toekomstig Alphenaar. Met dit voorstel slaan we ook letterlijk 
een brug naar onze regio en investeren we in de gezamenlijkheid van onze nieuwe gemeente. Ik roep u op 
om dit mee te wegen bij eventueel levende bezwaren bij enkele fracties waar het gaat om de wettelijk vereiste 
ontheffing van het woonplaatsbeginsel. Overigens merk ik op dat de heer Van Velzen bereid is om – bij een 
eventueel en onverhoopt niet doorgaan van de fusie – naar Alphen aan den Rijn te verhuizen. Tijdens de 
selectie hebben wij overigens dankbaar gebruik gemaakt van de bouwstenen voor het profiel, die we van een 
aantal fracties hebben ontvangen. Waarvoor dank. Wij hebben de heer Van Velzen tijdens ons intensieve 
zoekproces leren kennen als een ervaren bestuurder met een open bestuursstijl. Hij is te beschouwen als een 
bruggenbouwer met ruggengraat. Kees van Velzen beschikt over de nodige politieke en bestuurlijke ervaring, 
heeft gewerkt bij de overheid en in het bedrijfsleven, is maatschappelijk actief, is breed inzetbaar op met 
name het fysieke domein, is op korte termijn beschikbaar en wil de komende tweeënhalf jaar actief bijdragen 
aan een open bestuursstijl met goede verhoudingen tussen college en raad.  Daartoe heeft hij de afgelopen 
weken ook al proactief contact gezocht met de fractievoorzitters, te beginnen met de niet coalitiepartijen. De 
heer Van Velzen is overtuigd CDA lid en onderschrijft volledig de uitgangspunten van onze partij, net als het 
CDA verkiezingsprogramma 2010-2014 en het Collegeakkoord voor deze periode. Met zijn benoeming hoopt 
de CDA fractie bij te dragen aan een nieuwe start voor het college en aan verbeterde verhoudingen tussen 
college en gemeenteraad. In reactie bleek dat helaas de fracties van Alphen Eén en Nieuw Elan erg kritisch 
waren. Zij bleken vooraf ook al niet eens bereid tot een kennismakingsgesprek met Kees maar hadden 
blijkbaar hun oordeel al klaar. De andere niet-coalitie fracties hebben aangegeven de nieuwe wethouders 
kritisch te zullen volgen en op hun daden te zullen beoordelen. Zo hoort dat ook! 
 



Meer informatie bij: René Vrugt, rvrugt@planet.nl 
 
 

Dankwoord aan de startlijn! 
Kees van Velzen had de gemeenteraad donderdag 31 maart graag bedankt voor het gestelde vertrouwen 
maar direct na zijn benoeming vonden de felicitaties plaats en er was geen gelegenheid voor de nieuwe 
wethouders om het woord te voeren. Vandaar dat we hierbij alsnog zijn tekst plaatsen, die hij had willen 
uitspreken: Ik wil op deze wijze de raad hartelijk danken voor het vertrouwen en de benoeming tot wethouder 
donderdag de 31

e
 maart jl.. Ook dank aan velen die mij al eerder feliciteerden met de voordracht, of dat 

deden na de benoeming. De vele blijken van welkom uit Alphen doen mij en mijn gezin goed. Ik ga met 
enthousiasme aan de slag en zal me openstellen voor contact en gesprek. Ook naar fracties die mijn 
benoeming niet steunden. Ik streef naar een goede samenwerking met alle partijen. Het gaat er om, dat wij - 
samen - werken aan de toekomst van Alphen. Openheid en transparantie zijn voor mij basisvoorwaarden voor 
het openbaar bestuur in onze tijd. Het gaat er immers om dat wij, mensen, bedrijven en instellingen betrekken 
bij het proces van gedachtevorming en besluitneming. Daar ik voor wil gaan. Ik doe dat vanuit de gedachte 
dat openheid niet zonder communicatie kan en gericht is op participatie. Samen maken we een samenleving 
en dat kan alleen als je bereid bent om naar elkaar te luisteren en met elkaar te spreken. Daar staat het CDA 
voor, daar sta ik voor. Dat legt ons allen, zeker ook mij als wethouder, de verantwoordelijkheid op, om 
daarvoor open te staan en daarvoor de basiscondities te creëren. Het gaat altijd weer om de juiste toon en 
maatvoering; dus om maatwerk. Ik dank de CDA fractie en het partijbestuur voor de hartelijke ontvangst. 
Daardoor is de basis gelegd om naar Alphen te komen. We delen overtuigingen over wat goed en nodig is 
voor de samenleving. Samen werken we, elk vanuit de eigen verantwoordelijkheid, aan de realisering van 
onze idealen. ……..en nu aan de slag! 
 
Meer informatie bij: Kees van Velzen, kvanvelzen@AlphenaandenRijn.nl 
 
 

Bouw seniorenwoningen Zwammerdam 
Na jarenlange voorbereiding is nu eindelijk de kogel door de kerk. Er mogen seniorenwoningen in 
Zwammerdam aan de Buitendorpstraat gebouwd worden. De gemeenteraad heeft dit goedgekeurd. De kleine 
woningen die er nu staan, worden dus vervangen. Er is veel overleg geweest over de vorm van de nieuwe 
gebouwen, de hoogte, de situering etc. Uiteraard snappen we dat de bewoners aan de andere zijde van de 
straat niet erg blij zijn met deze nieuwe woningen omdat ze hoger zijn en dichter bij staan dan de oude. Als 
CDA fractie vinden we het evenwel van groter belang dat er voor de senioren in deze kleine kern nu 
daadwerkelijk moderne woonruimte komt. Hopelijk ontstaat er dan als gevolg van doorstroming in het dorp 
wat ruimte voor starters. Kortom,  laat Wonen Centraal (=de verhuurder) zo snel mogelijk de eerste paal de 
grond in slaan!! 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

‘Mijn wijk is mijn dorp. Iedereen doet mee’ 
Tijdens de gemeenteraad van 31 maart konden we alleen nog maar een stemverklaring afleggen over de 
beleidsnota „Mijn wijk is mijn dorp. Iedereen doet mee‟. In de commissie waren de meeste partijen voor 
uitbreiding van de wijkgerichte aanpak. Namens onze fractie heb ik kritische vragen gesteld over de extra 
inzet van twee wijkadviseurs, naast de nu al vier aanwezige gebiedsbeheerders. De gebiedsbeheerders zijn 
verantwoordelijk voor de aansturing van het dagelijks beheer in de wijken en zij signaleren en onderzoeken 
de problemen en meldingen in het openbaar gebied. De wijkadviseurs moeten zich bezig gaan houden met 
het verhogen van leefbaarheid en de sociale betrokkenheid in de wijk en daarnaast samenwerken met alle 
andere partijen die actief zijn. (o.a. bewoners, buurtverenigingen, woningcorporatie, Participe, jongerenwerk, 
wijkagent en belangenvereniging). In onze stemverklaring hebben wij aangegeven dat we de nota 
ondersteunen omdat we de sociale cohesie in de wijk erg belangrijk vinden, maar moeite hebben met de inzet 
van zes beroepskrachten en daarom het project kritisch zullen blijven volgen. Bij de heroverweging van PIM 
(Programma Investeren in Mensen) wordt een besluit over de structurele kosten van deze nota genomen. 
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Een Landmark bij de OTA 
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Daar kan ik kort over zijn. De raad is daar faliekant op tegen. In en rond het gebied waar de landmark is 
gepland namelijk op het Alpherium terrein gebeurt al zoveel dat het nu een keer genoeg is. De OTA (Overslag 
Terminal Alphen) is er recent aangelegd, er komt een nieuw bedrijventerrein, de N207 wordt omgelegd en 
gaat met een hoog viaduct over het spoor en wellicht staan er straks ook enige grote windmolens. Daar 
behoeft echt geen landmark meer bij. Het gebied is uit de verte al goed herkenbaar. De grote en fel blauw 
geel gekleurde containerkranen van de OTA zijn op zich zelf al een landmark. De Van Uden groep, de 
aanvrager hiervan en exploitant van de OTA, was “not amused” over deze afwijzing ook al omdat er al zo lang 
over gesproken is. Laten we maar zeggen “dit is nu het dualisme tussen college en raad waar het voor 
bedoeld is”. Principiële keuzes maken en dat doet de raad.  
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Raadsvraag over Stichting Meander 
Stichting Meander is een Centrum voor Maatschappelijke Ontwikkeling en actief op het gebied van diversiteit 
en multiculturele vraagstukken. Zij ontvangt subsidie van de provincie om haar werkzaamheden op het gebied 
van de WMO te kunnen uitvoeren. Uit de krant hebben wij vernomen dat de provincie de subsidie per 2012 
stopt en St. Meander haar deuren in Alphen a/d Rijn zal sluiten. Daar maken wij ons als CDA fractie zorgen 
over. St. Meander ontvangt voor 80% van haar financiële middelen van de provincie en zal het moeilijk krijgen 
haar bedrijfsvoering rond te krijgen. De gemeente Alphen a/d Rijn huurt ad hoc diensten in van de stichting. 
St. Meander heeft in Alphen a/d Rijn een spilfunctie voor het betrekken en ondersteunen van de etnische 
vrijwilligersorganisaties en ook een signaalfunctie naar de gemeente toe met betrekking tot problemen die 
spelen in de ISV wijken. Verder zit zij in diverse gemeentelijke overleggen. Wij hebben het college gevraagd 
wat het voor Alphen a/d Rijn betekent als deze partner wegvalt in onze gemeente en wat zij denkt daar aan te 
kunnen doen. Wethouder Lyczak antwoordde dat hij het ook pas deze week had vernomen en zich nog moet 
oriënteren of het inderdaad voor Alphen a/d Rijn een verlies zal zijn. 
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Het nieuwe groenbeleidsplan 
Alphen kent een lappendeken aan beleidstukken waar in een uitspraak over aspecten van het groen is 
gedaan. Dit is nu bij elkaar gebracht tot één nota. Ook is de structuur van groengebieden op kaart gezet. 
Daarnaast is ook veel aandacht voor de mysterieuze bastziekte. In de pers is daar veel aandacht aan 
besteed. Dat bij elkaar vormt het nieuwe groen beleidsplan. Feitelijk staat er niet veel nieuws in hetgeen 
vermoedelijk de reden is dat er niet of nauwelijks debat over dit plan plaatsvond. Het enige nieuwe is dat er nu 
een duidelijk compensatie principe is uitgesproken daar waar het groen wordt aangetast. Er komt nog een 
uitvoeringsplan. De CDA fractie heeft gepleit voor duidelijkheid over dit compensatie principe, het aanstellen 
en betrekken van een regionale ecoloog bij Milieudienst West Holland om de vele problemen die de 
gemeente heeft met de Flora en fauna wet voortaan te voorkomen. ( denk aan het stopzetten van de sloop 
van woningen aan de Aarkade en Bloemhofstraat ) Ook is gevraagd hoe om zal worden gegaan met een 
eventuele uitbraak van de Aziatische boktor. Moet dan bijvoorbeeld een park als het Bospark worden gekapt? 
Ik moet er niet aan denken. Natuurlijk is het economisch belang van de sierteelt van groot belang maar moet 
daar alles voor wijken? De wethouder verschool zich in zijn antwoord in feite achter de rijksregels. 
Groenparticipatie, dus burgers die zelf het openbaar groen bijhouden, hebben wij hoog in ons vaandel staan. 
Het geeft meer verbondenheid in straat en wijk. Wij willen dat de participatie wordt uitgebreid. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Maximabrug & Westelijke Rondweg 
Toen ik dit dossier van collega Walter Pieterse overnam, kreeg ik al snel het gevoel met een Gordiaanse 
knoop te maken te hebben: een brug voor Koudekerk ja maar waar, een rondweg groot of klein, al dan niet 
bouwen in de Gnephoek en veel actiegroepen die elk een belang voorstaan. De afgelopen weken is me 
gelukkig veel meer duidelijk geworden over de samenhang van de dingen en de noodzaak ervan. Het begint 
met de bouw van een brug bij de Hoorn over de Oude Rijn. Die is vooral nodig om de beroerde 
verkeerssituatie in Koudekerk te verbeteren. Alle verkeer van het gebied de Hoogewaard inclusief het zware 
vrachtverkeer moet door die kern en dat is dringen geblazen. In laatstgenoemd gebied komen de komende 
jaren ook meer woningen en bedrijven. Vandaar dat een nieuwe brug niet omstreden is, maar wel de plek. 
Voor Alphen is de brug van groot belang om een westelijke rondweg te maken. Alphen wil de Maximabrug 
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liefst zo oostelijk mogelijk en daar begint de knoop. Een dergelijke rondweg kan ervoor zorgen dat er minder 
verkeer over de drukke Churchchilllaan en Eisenhowerlaan gaat. Dus een goed idee zou je zeggen. De 
provincie, als hoeder van het groene hart beleid, moet er echter mee instemmen en die heeft zich de 
afgelopen jaren heel wisselend opgesteld. En daar zit het eerste probleem naast de vraag waar we het geld 
voor een rondweg vandaan halen. De komende maanden zullen we op het eerste punt een duidelijk 
standpunt van de provincie vragen. Dat begint met een brief van de raad (excl. SP en GL) aan de formateur 
van het provinciale college om in het op te stellen GS akkoord deze rondweg expliciet op te nemen. Ook wij 
zullen bij onze provinciale collega‟s gaan lobbyen. Dit proces heeft tot nu toe op 3 punten duidelijkheid 
verschaft:  
- De grote rondweg moet zo dicht mogelijk langs de Heimanswetering gaan lopen om de polder Gnephoek 

zo veel mogelijk te ontzien. 
- Er is tot 2020 en wellicht zelfs nog later geen behoefte aan een nieuwe grote bouwlocatie in Alphen. Dus 

er behoeft niet gebouwd te worden in de Gnephoek. Voor de CDA fractie is dat heel belangrijk want nu 
kan de polder in agrarisch gebruik blijven. Een westelijke rondweg is voor Alphen dus alleen nodig voor 
het verbeteren van de verkeerssituatie in Alphen Noord 

- Als de grote rondweg niet doorgaat dan is het heel onlogisch om vervolgens wel een zogenaamde kleine 
rondweg te maken door in het verlengde van de Burgemeester Bruin Slot weg een nieuwe brede brug 
over de Heimanswetering te maken die direct aansluit op de Maximabrug. Immers de verkeersdruk in 
Alphen Noord zal dan nog meer toenemen. 

Zolang er geen absolute duidelijkheid is over de grote rondweg maakt de CDA fractie nog geen definitieve 
keuze voor een plek van de Maxima brug bij de Hoorn. Wel is het aantal mogelijke locaties voor deze brug 
verminderd van vijf tot twee: één locatie ten westen en één ten oosten van de kruising Landlustweg en 
Gnephoekweg. Ook de nog op te stellen MER kan meer helderheid geven qua milieuaspecten geluid en fijn 
stof en dus gebruikt worden bij de definitieve keuze. In dit kader speelt ook de doorkruising van de historisch 
zeer waardevolle Landlustweg. Mocht onverhoopt de provincie niet mee willen werken aan de grote rondweg 
dan resteert alleen een brug over de Oude Rijn om de Koudekerkse situatie te verbeteren. Een dergelijke 
brug kan dan kleiner en goedkoper zijn. De vraag is dan wel wat de meerwaarde van een dergelijke brug is en 
hoeveel geld we daar zelf in willen steken? Wil de provincie wel meewerken dan is er een eerste stap gezet 
maar zijn we er nog lang niet. Immers een dergelijke rondweg, zo schat ik in, kost tientallen miljoenen euro‟s 
en waar halen we dat geld vandaan. Ook het exacte tracé zal nog veel studie en discussie geven o.a. aan de 
Noordzijde van Alphen in de polder Vierambacht alwaar deze rondweg zal aantakken bij de N 207. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Vergadercyclus april 2011 
 Dinsdag 12 april vergadert de fractie  

 Donderdag 14 april is er raadscommissie 
o Ontwerp en dekkingsvoorstel semipermanente kunstijsbaan 
o Bespreken – op verzoek van de SP en Nieuw Elan – van brieven over 

bestemmingsplan/projectbesluit Nieuwe Sloot 
o Vaststellen kaders voor participatie, zoals beschreven in de nota „Participatie is maatwerk‟ en 

uitvoeringsplan 

 Dinsdag 19 april bespreekt de raadscommissie uitgebreid alle aspecten van het project Stadshart Lage 
Zijde 

 Donderdag 21 april is er een opiniërende bijeenkomst over het Ambitiedocument Structuurvisie Alphen 
aan den Rijn (toekomstvisie) 

 Dinsdag 26 april vergadert de fractie 

 Donderdag 28 april vergadert de gemeenteraad 
  

 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@casema.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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